



## Sektionsmöte fotboll nr 6/2024

Datum: 2024-08-19, kl. 19:00

Plats: Rasbo IP

### Närvarande representant för, namn:

A-lag herrar: Niklas Eriksson  
F09-11 & domaransvarig: Signe Olsson  
P10-11: Tomas Bergström  
F12-13, sekreterare: Jessica Sadjak Framming  
F12-13, kassör: Johan Wiksten  
P12, P-13/14 & F16/17: Jan Nilsson  
P12: Mladen Hindstam  
P13-14: Ida Holm  
F14-15: Johan Garstrand  
P15, materialare: Niklas Dahlin

### Sign:

NE  
SO  
TB  
JSF  
JW  
JN  
MH  
IH  
JGa  
ND

### Del av tid

Huvudstyrelsen RIK, Fredrik Sadjak  
Huvudstyrelsen RIK, Simon Rundberg

FS  
SR

### Frånvarande representant för:

Damlag: Daniel Fredriksson  
B-lag herrar:  
P15, ordförande: Nastasha Mattsson  
P15 & P17: Johan Grinsvall  
F16/17, utbildningsansvarig: Mikael Salenstedt  
Team 18: Jonas Gustavsson

DF  
-  
NM  
JGr  
MS  
JGu

Delges: Huvudstyrelsen samt sektionerna

Nästa möte: 07, 2024-09-23

Tid: 19:00 – 21:00

Plats: Rasbo IP

### Numrering av protokoll

Punkterna numreras med tre positioner där första siffran anger vid vilket möte frågan togs upp, andra siffran anger dagordningsrubrik och tredje siffran anger ärendets ordningsnummer. Ej avslutad fråga behåller sitt nummer i följande protokoll. Färdigbehandlad punkt tas bort ur protokoll. Tillägg i kvarstående punkt anges med ordet "Tillägg" följt av protokollsdatum. I högermarginalen anges signatur för den som är ansvarig för punktens behandling. Punkt som uppdateras vid varje möte ges inget löpnummer.

## 1 Öppnande av möte

## 2 Genomgång av föregående protokoll

6.2.1 Föregående protokoll godkändes.

## 3 Ekonomi – info, budget, bokslut

6.3.1 Ekonomin ser bra ut.

## 4 Senior, lägesuppdatering från lagen

### Damlaget – trupp, tränare, träningstider, övrigt

Tunn trupp, tappar spelare. Går tungt i serien. F09-11 hjälper damlaget i varje match.

Malin kommer ej vara kvar som lagledare nästa år. Ska man göra en enkät till spelarna (även de som slutat) och tränare vad som fungerar bra och vad som behöver förändras? Vi skulle behöva importera nya rutinerade spelare – hur når vi dem? Vaksalas damlag har kö till sitt lag. Finns det intresse från damlaget innebandy (korpenlaget)?

F09-11 & F12-13 planerar ett möte med damlaget i höst samt att någon från styrelsen närvarar för att se över framtiden för dam- och tjejlagen i RIK.

### A-lag herrar – trupp, tränare, träningstider, övrigt

Höstsäsongen igång, spelartapp pga skola o utbildningar samt sjukdom. Fyra matcher spelade i höst alla med vinst.

### B-lag herrar – trupp, tränare, träningstider, övrigt

Rullar på. De kör innebandy samtidigt så lite tunn trupp just nu trots 29 spelare i laget. Yngre spelare önskas till laget. De lånar in div spelare just nu.

## 5 Ungdom, lägesuppdatering från lagen

### F09-11

Hjälper damlaget en del. Får hjälp av F12-13 i sina matcher. Ledarträff mellan F09-11 och F12-13 hålls i augusti.

### P-10/11

Går bra. Vattholmacupen spelad, gick ok. 12 spelare (1 slutat)

### F12-13

Flygfyrencupen spelad (Norrtälje) – jättetrevlig cup. Vann en match av fem. En ny spelare, totalt 18 st.

### P12

Aroscupen spelad. Vann en match. Rullar på, truppen blir bättre hela tiden.

### P-13/14

Jämna matcher.

### F-14/15

Rullar på. Tre träningar i veckan. Bra vår, första bortamatchen på söndag.

### P-15

Storvretacupen spelad. Det rullar på. Träningarna igång. Hemmapoolspel på söndag.

### F-16/17

Rullar på. Spelar poolspel.

### P-16

Laget har lagts ned. Några av spelarna har bytt till Storvreta. Lagets sida tas bort på laget.se

TB

### P-17

-

### P/F-18/Team 18

-

## **6 Domare**

6.6.1 Domaransvarig i resp lag måste sms:a några dagar innan match för att påminna domare om match. Ingen högre ersättning ges vid kort varsel av domare som tillsätts. Om det inte finns en domare till match får laget lösa det internt genom att förälder eller ledare hoppar in som domare. Om domare ej kommer ska domaransvarig kontaktas. ALLA

6.6.2 Ny domaransvarig behövs inför 2025, Signe kommer sluta som ansvarig. ALLA

## **7 Material**

6.7.1 P12 önskar fler bollar. Gamla bollar rensas ur container och hela ges till skolan. ND

6.7.2 Vid pumpning av bollar ska olja alltid användas. Om bollarna är nya men dåliga måste de reklameras! ALLA

6.7.3 Sjukvårdsväska har plockats ut till P10/11. Kylspray och kylpåsar finns i container. Även lindor köps in. Bindor köps in vid behov alt fråga de äldre lagen som har i sina förråd. MH

## **8 Utbildning**

6.8.1 Målvakt D arrangeras förhoppningsvis i RIK våren 2025. MS

6.8.2 MS arbetar med en gemensam utbildningspolicy och process för alla sektioner. MS

## **9 Serieläggning**

6.9.1 Börja redan nu planera inför nästa säsong inkl ev samarbeten med andra lag osv. ALLA

## **10 Kiosk**

6.10.1 NM (ej närvarande) informerade om att vegobullar med mos säljer dåligt i kiosken.

## **11 Fotbollens dag – 26/5**

6.11.1 Vill P12 ha Fotbollens dag 2025? F12-13 summerar tankar och erfarenheter till dem. MH/JSF

|           |  |        |
|-----------|--|--------|
| 6.12.2    | Datum för nästa års Fotbollens dag sätts så fort som möjligt. Extra tömning av sopor behöver beställas inför dagen.  | MH     |
| <b>12</b> | <b>Fotbollsskola – måndag-torsdag v33</b>  |        |
| 6.12.1    | 65 deltagare i år. Summering kommer från Sandra.   | JN     |
| 6.12.2    | Ska man ha fotbollsskolan i egen regi framöver? Det blir troligtvis mer lönsamt för föreningen att hålla i det. Man kan köra två perioder med fotbollsskola på sommaren (juni o augusti) om engagemang finns.  |        |
| 6.12.3    | F12-13 önskar ev köra med P12 nästa år. Intresset i lagen ses över.  | MH/JSF |
| <b>13</b> | <b>Nya lag</b>   |        |
| 6.13.1    | Ska F/P 19 startas?  | MS/IH  |
| <b>14</b> | <b>Rasbo IP – planskötsel</b>  |        |
| 6.14.1    | Gräsklipparen Evert orkar inte alltid med sitt jobb. Mycket stödklippning. Förslag på ny/nya gräsklippare tas fram inför 2025 så kostanden kan tas upp i HS.   | NE/ND  |
| <b>15</b> | <b>Rasbo IP – husgruppen (ny punkt, möte 6)</b>  |        |
| 6.15.1    | En husgrupp behöver startas på IP. Alla lag hör med sina medlemmar vilka som är intresserade att ingå i den.<br>Denna grupp tar tex hand om larm från värmepumpen, mindre snickerijobb, gräsklippning/röjning utanför plangruppens område, vattna blommor mm.  | ALLA   |
| 6.15.2    | Det finns buskar nedanför 9-mannaplanen som gör punka på bollar. Det har röjts men är en bra syssla för Husgruppen! Blir det ett stort arbete kan vi ta det på underhållsdagen.  | ALLA   |
| <b>16</b> | <b>Allmänt – Rasbo IK-mailen</b>   |        |
| 6.16.1    | -  |        |
| <b>17</b> | <b>HS – Info från senaste mötet</b>  |        |
| 6.17.1    | HS informerade om förändring i Verksamhetspolicyn dat 240628.<br><br>Vid sponsring, aktiviteter i Rasbo IK:s namn, fotbollens dag, fotbollsskolan mm ska 10% av vinsten gå till den egna sektionen. HS gör ett förtydligande till sektionerna.<br><br>En stamreovering behöver göras av IP samt att det är mycket man önskar ska ske på IP tex avskärmning mellan planer, ny plan, belysning mm men det finns inga pengar avsatta till det idag. |        |
| 6.17.2    | Lärgrupp från lagen behöver tas fram för att utveckla IP och därmed kunna söka pengar. Tre möten ska hållas. Sektionen önskar två spelare/lag som får bidra i arbetet. Förslag på personer tas fram till nästa möte.   | ALLA   |

## 18 Årshjul – Årschema fotboll

Januari: Verksamhetsberättelse/lag, Belastningsregister redovisas

Februari:

Mars:

April: Underhållsdag, utomhusträningar vid Rasbokilsbygdegård 100kr/tillfälle

Maj: IP öppnas, Spelaravgift betalas in, Fotbollens Dag

Juni: Fotografering

Juli: Sommarfotboll

Augusti: Fotbollsskola

September:

Oktober: Underhållsdag, IP stängs

November:

December:

## 19 Övrigt

6.19.1 Fotbollsbolaget rullar på. Har det gett något? En utvärdering från spelare och tränare bör genomföras för beslut om man ska ha det även 2025. JN

6.19.2 Planering av underhållsdag pågår. En grillplats ska byggas. Idéer på saker som behöver göra mailas till HS. ALLA

## 20 Nästa möte

2024-09-23 kl 19.00

## 21 Mötet avslutas